

Material Information Disclosure Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date:	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ:
21/08/2023	Al Safat Investment Company	شركة الصفاة للاستثمار	2023/08/21
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>We are pleased to inform you that the Extraordinary General Assembly resolutions of Al-Safat Investment Company pertaining to the merger by way of amalgamation between Al-Safat Investment Company and Cap Corp Investment Company whereby Al Safat Investment Company will be the merging entity and Cap Corp Investment Company will be the merged company, has been ratified and annotated on AlSafat commercial registry.</p> <p>The procedures of transferring Cap Corp's (Merged Entity) assets, liabilities, rights, and obligations to Al Safat Investment (Merging Entity) and that will be after issuing the resolution to dissolve the merged company and the Capital Market Authority's approval to execute the merger in accordance with appendix 1 of Module 9 (Merger and Acquisitions) related to executing the merger.</p>		<p>نفيدكم علما بأنه قد تم إتمام إجراءات شهر قرارات الجمعية العامة غير العادية لشركة الصفاة للاستثمار و المتعلقة بالإندماج عن طريق الضم بين شركة الصفاة للاستثمار و شركة كاب كورب للاستثمار بحيث تكون شركة الصفاة للاستثمار هي الشركة الدامجة، و شركة كاب كورب للاستثمار هي الشركة المندمجة، وتم التأشير بالسجل التجاري بالموافقة على عملية الإندماج.</p> <p>و ستبدأ إجراءات نقل الذمة المالية لشركة كاب كورب للاستثمار (الشركة المندمجة) بكاف أصولها و خصومها إلى شركة الصفاة للاستثمار (الشركة الدامجة) و ذلك بعد الحصول على موافقة هيئة اسواق المال على تنفيذ إجراءات الإندماج عملا بالملحق رقم 1 من الكتاب التاسع (الإندماج و الإستحواذ) الخاص بإجراءات تنفيذ عمليات الإندماج.</p>	
The Financial Effect of the Material Information on the Company		أثر المعلوم الجوهرية على المركز المالي على الشركة	
No financial effect present		لا يوجد أثر مالي	
<p>Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.</p> <p>If a Listed company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.</p>		<p>يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. و يستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات و ما يشبهها من عقود.</p> <p>إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها و لها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة و الأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.</p>	

Laouani
AB